
Ismeta Dervoz 

Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH i Vladi Brčko Distrikta BiH: „Na 16. sjednici Zastupničkog 

doma PSBiH, održanoj 22. 12. 2011., uputila sam inicijativu Ministarstvu za ljudska prava i izbjeglice 

i Vijeću ministara BiH za ubrzavanje procesa koji će dovesti do ratifikacije u Parlamentarnoj skupštini 

BiH Konvencije Vijeća Europe o sprječavanju nasilja nad ženama i obiteljskog nasilja (CAHVIO). 

U odgovoru dostavljenom od Vijeća ministara BiH stoji da je Agencija za ravnopravnost spolova BiH 

Ministarstva za ljudska prava i izbjeglice BiH aktom broj: 01-37-4611/11 od 11. 11. 2011. godine 

tražila mišljenje nadležnih institucija o Prijedlogu osnova pristupanja BiH Konvenciji Vijeća Europe o 

sprječavanju i borbi protiv nasilja nad ženama i obiteljskog nasilja.  

Mišljenje su dostavila ministarstva: vanjskih poslova BiH, pravde BiH, financija i trezora BiH, 

sigurnosti BiH, civilnih poslova BiH i Vlada Republike Srpske. 

Pitanje upućujem Vladi Federacije BiH i Vladi Brčko Distrikta BiH – kada ćete dostaviti potrebno 

mišljenje da bi mogla biti nastavljena procedura ratifikacije Konvencije Vijeća Europe o sprječavanju i 

borbi protiv nasilja nad ženama i obiteljskog nasilja?“ 

 


